
Dagsorden til Afdelingsbestyrelsesmøde torsdag den 10. 
februar klokken 17.00 i beboerlokalet Hvidovregade. 

 
1. Valg af dirigent. Drago blev valgt som dirigent. 
 

2. Valg af referent. Mitchel blev valgt som referant.  
 

3. Godkendelse af referat fra sidste møde. Godkendt. 
 

4. Fra og til ejendomskontoret, orientering ved Brian Ludvigsen. Anders går først igennem 
budgetudkastet sammen med os og forklarer de forskellige poster.  

 
5. Kaffeklubben har ansøgt om at få en bevilling på 3.000 kroner til den daglige drift. 
Godkendt, det modtager 3000kr som normalt.  
 
6. Der er stillet forespørgsel fra en beboer om det er muligt at få vasket vinduer en gang i 
kvartalet (for øjeblikket sker dette to gange om året). Det koster ca  10.000kr i alt. Vi 
vurderer at der vaskes vinduer en gang i kvartalet, og i samme omgang skal trappevasken i 
blok 1 & 2 lige tjekkes igennem om det gøres ordenligt. Ingen klager over rengøringen i blok 
3, 4 og 5. 
 
7. Vi skal have fundet en ny kasserer, da den forrige som bekendt er afgået ved døden. Vi 
vælger Niels-Peter som ny kasserer. Mitchel bliver valgt som ny formand i stedet for Niels-
Peter. Tonny blev valgt som næstformand. Konstitueringen er fuldendt.  
 
8. Status over Helhedsplanen - Der er byggeudvalgsmøde onsdag den 9. februar, så der er 
forhåbentlig nyt at berette. Tages på et senere tidspunkt når næst formanden indkalder til 
et møde ang. dette. 
 
9. Drago Kristensen har tilbudt at overtage den ledige plads i afdelingsbestyrelsen, hvordan 
stiller vi os til det - og ikke mindst hvad siger juraen om denne løsning (Brian)? Drago 
deltager aktivt uden stemmeret indtil næste generalforsamling. 
 
10. Er det muligt at markere det første stykke af indkørslen med et "standsning (og 
parkering) forbudt" skilt, da det er en brandvej og derved skal holdes fri? Ser tit biler 
parkeret der. I det omfang det er muligt skal der skiltes at man ikke må holde og parkere. 
 

11. Eventuelt. Tonny spørger ind til lugtgener om der kan gøres noget ved dette, det 
undersøger vi.  
 

12. Næste møde(r)  
 

13-16. Afgang til torvecafeen for at afholde vores legendariske nytårskur.  

 

Til stede ved mødet var; Anders (KAB), Brian (KAB) , Niels-peter, Thomas (LLO), Peter, Tonny, Mitchel 

og Drago som er med som muligt nyt bestyrelsesmedlem i stedet for Jørgen. 


